

《单词百科:squareness是什么意思?squareness怎么发音?squareness的解释和用法》

英语单词squareness是什么意思?squareness怎么读?squareness怎么发音?简答网为您整理了squareness的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



squareness怎么读

squareness的读音: ['skwe n s]

squareness的意思

1、n. 方形，小心拘谨，一丝不苟;垂直;矩形;

squareness的近义词

1、sincerity n. 真挚，诚心诚意，诚意;笃实;襟怀坦白;慷;

squareness的双语例句

1、 His straightness and squareness made him the antithesis of the wriggling, tormented man he replaced.

他的正直和小心谨慎使他与他那位优柔寡断、 犹豫不决的前任形成了鲜明的对比.

2、 Diathesis: honest and faithful, squareness on work, innovative and see the company benefit as important.

素质要求: 诚信、 敬业、 开拓创新、 能以公司利益为重.

3、 Her jaw line tightened to squareness and her eyes went emerald.

她的下颚紧得成了方形,她的眼睛变成翡翠的颜色.

4、 It can make triangle, rectangle, positive five Squareness, positive hexagon, roundness and so on.

可以折三角、 矩形、 正五方形、 正六方形、 圆弧等形状.

5、 His shape , now divested of cloak, I perceived harmonized in squareness with his physiognomy.

我发现,他此刻脱去斗篷以后的身材, 同他容貌的方正很相配.

6、 His chin, too, had the prominence and squareness which mark the man of determination.

他的下巴也长得四四方方的, 向外突出,表明他非常有毅力.

7、 Measure the straightness, parallelism and squareness.

测量直线度、 平行度和垂直度.

8、 After installing the protractors , check the assembly for squareness prior to using the machine.

按完量脚器后, 请在使用前仔细检查各个部件的按装.

9、 Summarize : This equipment has the shape squareness and roundness.

本设备有方形和圆形两种形式.

10、 There was a determined squareness about his slender shoulders that alarmed her.

但他那瘦削的肩膀给人以坚定正直的感觉,思嘉不禁为之一惊.

11、 The house stood out in its squareness without relation to its environment.

呈方形的房屋和它周围的环境比起来,显得十分醒目.

12、 European-model squareness high frequency vibration box, more reliable and stable in output.

欧洲制式方形高频振荡箱,出力更大,更加稳定.

13、 A certain squareness of character earned him much respect.

某种一丝不苟的品德给他赢来了许多人的尊敬.

14、 His chin have the squareness which mark the man of determination.

他的四方下颚标志著男人的决断力.

以上是简答网为您整理的squareness怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于sq

uareness的用法、s

quareness的释义、squareness的相关

详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/squareness>